
Verksamhetsberättelse för PRO-Fullersta 2016 

 

Styrelsen har under verksamhetsåret haft följande sammansättning. 

Ordförande    Kent Jakobsson            

Sekreterare                         Eva Lundmark          

Kassör                          Gunilla Swedbjer          

Studieorganisatör                        Pelle Lindgren                 

Reseorganisatör   Gunnar Andersson       

Ledamot                          Anne-Marie Hallberg        

Ledamot                         Barbro Blomqvist     

Suppleant                         Runa Johansson                    

Suppleant    Lars Olsson   

Dataansvarig / medlemsförteckning  Lars Nyqvist  

               

Revisorer    Marie Bergerbrant 

    Kerstin Rosvall 

Revisorssuppleant   Berit Gunnarsson 

     

Valberedning (sammankallande) Berit Gunnarsson 

    Arne Granberg 
    Martin Johansson 

     

Mötesvärdinnor   Barbro Blomqvist 

    Vera Johansson 

    Monica Carlberg 

    Eva Lundmark 

 

Styrelsen har under året haft 8 styrelsemöten, ett årsmöte samt ett konstituerande. Samtliga 

protokollförda. Minnesanteckningar finns från samtliga 9 medlemsträffar, vilka även finns att 

ta del av på föreningens hemsida.                       

Den 31 december hade föreningen 448 medlemmar. 

Ekonomi.             

Styrelsen föreslår att årets resultat  – 7.424:92  balanseras i ny räkning. 



Studiecirklar.                 

Under gångna året har föreningens medlemmar varit aktiva i 12 olika studiecirklar. Ny för 

året är, Från trattgrammofonen till Spotify.  

Utöver cirklarna har medlemmarna kunnat delta i boule,( både som sommar och vinter- 

aktivitet)   promenadgrupp, bridge, filmkvällar i föreningslokalen, samt PUB-träffar.             

Nytt för året är: Föreläsningsserie, förlagda till 3 olika tillfällen som har tagit upp ämnen av 

speciellt intresse för äldre. ( t.ex. hörsel, vikten av att röra på sig, våld mot äldre och olyckor i 

hemmet.)                                                  

Teaterintresserade medlemmar har under det gångna året erbjudits att boka sig för ett stort 

antal föreställningar av varierande slag på Stadsteatern. 

Resor/Utflykter.               

Våren.                             

Febr.  Guidad visning på Julius Hus Salonger.               

Mars.  Guidad visning av, Citykyrkan- Fenix Danspalats.               

April.  Guidad busstur genom ” Det nya Stockholm”                  

Maj.    Edsviks konsthall, trädgård och MC museum.                                             

Juni.   En fyradagars ”Landskapsresa” till Åland. Resan är kopplad till den ”Landskapscirkel”             

som har studerats under det gångna året.    

                

Hösten.                             

Sept. Den planerade resan till Eskilstuna ställdes in på grund av för få anmälda.               

Okt. Guidad visning av representationsvåningarna på Stockholms slott.                              

Nov. Guidad visning av Vasamuseèt.                       

Dec. Ca: 50 medlemmar anmälde sig till Sågbäckgymnasiets uppskattade Julbord.

                                         

Vi har även bjudit medlemmarna på gratis Adventskaffe i föreningslokalen i sedvanlig 

ordning.  

 Dessutom har vi under våren och hösten erbjudit medlemmarna att komma och ”Fredagsfika” 

mellan 13:00-15:00  i vår föreningslokal till självkostnadspris. 

Lottförsäljning på textilverkstans alster samt underhållning av varierande slag har förekommit 

på samtliga medlemsträffar.    

   

Övrigt.                                                      

          

Föreningens funktionärer har bjudits på soppteater som tack för sitt arbete och engagemang  

under det gångna året.                                 

Styrelsen har bjudit in nytillkomna medlemmar till en kvällsträff med enkel förtäring för att 

hälsa dem välkomna till föreningen. 

Vid samtliga månadsträffar i Klockargården har anordnats underhållning/ alt. information av 

god kvalitet. 



                       

Representation.     

              

Föreningen har varit representerad vid:    

                    

PRO Huddinges Samorganisation.                   

PRO distriktets årsmöte och höstmöte.                   

ABF Huddinges årsmöte och höstmöte.                   

ABF Akademin 

 

Styrelsen vill tacka alla medlemmar för visat intresse under det gångna året, samt för 

den goda uppslutningen vid möten, studiecirklar och övrig verksamhet. 

 

 

      Styrelsen för PRO Fullersta under verksamhetsåret 2016.  

 

 

               Kent Jakobsson                 Eva Lundmark                      Gunilla Swedbjer                                                                                                            

            Ordförande                              Sekreterare         Kassör  

 

 

        Pelle Lindgren          Gunnar Andersson 

                         Studieorganisatör                           Reseorganisatör 

 

 

 

   Anne-Marie Hallberg  Barbro Blomqvist 

          Ledamot         Ledamot 

 

   

        Lars Olsson                       Runa Johansson 

        Suppleant      Suppleant  


